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Z á p i s n i c a 

 
z VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Strelníkoch, zo dňa   10. 8. 2020 

 

Prítomný :                               starosta obce  - Ján Majer 

Prítomná :                               kontrolórka obce – Ing. Hana Tatáriková                 

 

Prítomní poslanci OZ :           Mgr. Juraj Čief,  Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková,  

                                                Ing. Ondrej, Madoš, Vladimír Majer,  Ing. Ivan Majer,  

Neprítomná, ospravedlnená:   Lýdia Majerová              

 

                 

P r o g r a m :  

 1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 2. Kontrola plnenia uznesení  

 3. Schválenie  dodatku č. 1 k VZN č. 3/2020  O podmienkach  poskytovania sociálnych    

     služieb a o platení úhrad za poskytované sociálne služby v ZSS Strom Strelníky  
 4. Schválenie 5% spolufinancovania stavby Rekonštrukcia chodníka v Baníkovie ulici 

 5. Rôzne 

 6. Diskusia 

 7. Záver 

 

 

K bodu č. 1  Otvorenie, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Ján Majer, starosta obce  otvoril zasadnutie OZ. Nakoľko z prezenčnej listiny zistil, že je 

prítomných šesť poslancov OZ, vyhlásil toto zasadnutie za uznášania  schopné. Určil 

zapisovateľku, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie, o ktorých dal hlasovať. 

Zároveň predniesol návrh programu rokovania, ktorý doplnil  o jeden bod programu – 

schválenie 5% spolufinancovania – Rekonštrukcia chodníka v Baníkovie ulici, o ktorom dal 

taktiež  hlasovať. 

 

U z n e s e n i e   č.  48/2020 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o :                

                                                              s ch v a ľ u je   

predložený  návrh členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky, aj 

predložený program zasadnutia OZ. 

a/ Miroslava Lamperová – písanie zápisnice, 

b/ Ing. Ondrej Madoš, Ing. Ivan Majer – za overovateľov zápisnice, 

c/ Vladimír Majer, Mgr. Janka Hrašková – za členov návrhovej komisie, 

d/ aby sa zasadnutie OZ riadilo navrhnutým a doplneným programom  

 

Prítomní poslanci :     6 

Neprítomní poslanci: 1    Lýdia Majerová 

Hlasovali za :             6    Mgr. Juraj Čief,  Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing.       

                                         Ondrej  Madoš, Vladimír Majer,  Ing. Ivan Majer,  

Zdržal sa :                 0 

Proti:                         0  
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K bodu č. 2  Kontrola plnenia uznesení   

Starosta obce Ján Majer predniesol správu o kontrole plnenia uznesení. Všetky úlohy uložené 

uzneseniami č. 42 až č. 46 zo zasadnutia OZ, zo dňa  21. 07. 2020 boli splnené. Uznesenie č. 

47/2020  k bodu 6/2 – lipa bude orezaná v dohľadnej dobe. K bodu č. 6/3 – turistické mapové 

značenie celého Podpoľania – prisľúbená mapa. K bodu 6/4 – žiadosť na dotáciu výstavby 

priepustov – v riešení – stretnutie s projektantom po 14. auguste 2020. K bodu 6/6 – 

uzamknutie vstupnej brány do cintorína – v konaní. Z dôvodu krátkosti času uznesenie č. 

47/2020 bude priebežne splnené 

  

U z n e s e n i e   č.  49/2020 

 

 O b e c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o: 

a./ b e r i e   n a   v e d o m i e: správu o kontrole plnenia uznesení č. 42- č. 47/2020 zo 

zasadnutia OZ, zo dňa 21. 07. 2020, uznesenia boli splnené. Uznesenie č. 47/2020 - bod č.6/3, 

č.6/4, a č. 6/6 budú priebežne plnené. 

 

 

K bodu č. 3  Schválenie  dodatku č. 1 k VZN č. 3/2020  O podmienkach  poskytovania 

sociálnych  služieb a o platení úhrad za poskytované sociálne služby v ZSS Strom 

Strelníky  
Vzhľadom na finančnú situáciu v ZSS Strom Strelníky, poslanci OZ prehodnotili výšky úhrad 

za odborné činnosti a výšky úhrad za bývanie pre jednotlivé obytné jednotky vo VZN 

č. 3/2020. Navrhli zvýšenie poplatkov za pomoc pri odkázanosti fyzickej osoby inou osobou, 

dodatkom č. 1 k VZN č. 3/2020 podľa stupňa odkázanosti za každý stupeň o 1,70 Eur 

a zvýšenie  výšky úhrady za bývanie podľa obytných jednotiek, za každú obytnú jednotku 

o 20% a potrebné zmeny z dôvodu preregistrácie. 

 

U z n e s e n i e   č.  50/2020 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o:        
a./ b e r i e  na  v e d o m i e :  „Návrh“ zmeny vo VZN č. 3/2020, a to „Dodatkom č. 1 

k VZN č. 3/2020“ o podmienkach poskytovania sociálnych služieb a o platení úhrad za 

poskytované sociálne služby v ZSS STROM STRELNÍKY. 

b./ s c h v a ľ u j e:  „Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2020“  o podmienkach poskytovania 

sociálnych služieb a o platení úhrad za poskytované sociálne služby v ZSS STROM 

STRELNÍKY.             

Prítomní poslanci :     6 

Neprítomní poslanci: 1    Lýdia Majerová 

Hlasovali za :             6    Mgr. Juraj Čief,  Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing.       

                                         Ondrej  Madoš, Vladimír Majer,  Ing. Ivan Majer  

Zdržal sa :                 0 

Proti:                         0  

 

 

K bodu  č. 4  Schválenie zámeru a 5% spolufinancovania stavby - Rekonštrukcia 

chodníka v Baníkovie ulici  
Starosta obce informoval poslancov OZ o zámere stavby „Rekonštrukcia chodníka 

v Baníkovie ulici.“ Projekt bude podaný prostredníctvom  MAS BB GEOMONTÁNNY 

PARK. Celková suma investície je 25 959,29 €, z ktorej je 5 % spolufinacovanie obcou t.j.  

1 297,96 €.  
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U z n e s e n i e   č.  51/2020 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o : 

a./ b e r i e  na  v e d o m i e : na vedomie informáciu o zámere stavby „Rekonštrukcia 

chodníka v Baníkovie ulici.“ 

b./ s c h v a ľ u j e:  zámer stavby „Rekonštrukcia chodníka v Baníkovie ulici“.   Projekt bude 

podaný prostredníctvom  MAS BB GEOMONTÁNNY PARK. Celková suma investície bude 

25 959,29 €, z ktorej je 5 % spolufinacovanie obcou t.j.  1 297,96 €.  

 

Prítomní poslanci :     6 

Neprítomní poslanci: 1    Lýdia Majerová 

Hlasovali za :             6    Mgr. Juraj Čief,  Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing.       

                                         Ondrej  Madoš, Vladimír Majer,  Ing. Ivan Majer 

Zdržal sa :                 0 

Proti:                         0  

 

 

K bodu č. 5      Rôzne  

5/1 Starosta obce informoval o vybudovaní stojana na bicykle a oprave lavičiek v parku na   

      námestí obce 

5/2 Starosta obce informoval o zámere vysadenia okrasných stromov v parku na námestí obce 

5/3 Starosta obce poďakoval za spoluprácu pri organizovaní a účasti  „0.  ročníka stretnutia  

      veteránov -  Medzibrod 2020“, ktorí navštívili našu obec 1.8. 2020 

5/4 Starosta obce informoval o spomienkovom stretnutí a položení vencov k pamätníku SNP       

      28. 8. 2020 na námestí obce 

5/5 Starosta obce informoval o písomnom vyjadrení SPF – odovzdanie  pozemkov do  

      vlastníctva obce Strelníky. Po prešetrení údajov SPF uvedené pozemky v požadovanom  

      rozsahu nespĺňajú zákonné podmienky na protokolárne odovzdanie do vlastníctva obce,  

      nakoľko nejde o pozemky pod stavbou.       

5/6 Starosta obce informoval o príprave folklórneho programu pre občanov obce 

 

U z n e s e n i e   č. 52/2020 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o : 

a./ b e r i e  n a v e d o m i e:  predložené informácie starostom obce:  

5/1 o vybudovaní stojana na bicykle a oprave lavičiek v parku na námestí obce 

5/2 o zámere vysadenia okrasných stromov v parku na námestí obce 

5/3 o poďakovaní za spoluprácu pri organizovaní a účasti   „0. ročníka stretnutia veteránov   

      Medzibrod 2020“, ktorí navštívili našu obec 1.8. 2020 

5/4 o spomienkovom stretnutí a položení vencov k pamätníku SNP – 28. 8. 2020 na námestí   

      obce 

5/5 o písomnom vyjadrení SPF – odovzdanie  pozemkov do       vlastníctva obce Strelníky. 

      Po prešetrení údajov SPF uvedené pozemky v požadovanom rozsahu nespĺňajú zákonné   

      podmienky na protokolárne odovzdanie do vlastníctva obce, nakoľko nejde o pozemky        

      pod stavbou. 

5/6 o príprave folklórneho programu pre občanov obce 

 

                   

K bodu č. 6    Diskusia 

6/1  Starosta obce informoval o poškodení veľkého stanu 

6/2  Ing. Ondrej Madoš – sa informoval v akom štádiu je príprava pre IBV – starosta obce 

podal informáciu, že oslovená firma do dnešného dňa neposkytla stanovisko 
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6/3  Ing. Ondrej Madoš – navrhol, aby boli v Bielikovie ulici opílené stromy 

 

U z n e s e n i e   č.  53/2020 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o : 

 

a./ b e r i e  na  v e d o m i e : diskusné príspevky 

b./ s c h v a ľ u j e:  bod 6/3  opílenie stromov v Bielikovie ulici 

  
Prítomní poslanci :     6 

Neprítomní poslanci: 1    Lýdia Majerová 

Hlasovali za :             6    Mgr. Juraj Čief,  Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing.       

                                         Ondrej  Madoš, Vladimír Majer,  Ing. Ivan Majer 

Zdržal sa :                 0 

Proti:                         0                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 

 

K bodu č. 7  Záver 

 

Na záver starosta obce Ján Majer poďakoval poslancom OZ za účasť na zasadnutí 

a zasadnutie ukončil. 

 

Zapísala : Miroslava Lamperová       

 

 

                                

                                                                                                                     Ján  Majer 

                                                                                                                   starosta obce  

 

 

 

Overovatelia :   Ing. Ondrej Madoš              .............................. 

                          Ing. Ivan Majer                   .............................. 

 

                       

 

 

Vyvesené  na úradnej tabuli:      11. 8. 2020 

Zvesené z úradnej tabuli :       ............. 2020 


